
01 Apr 2025 - 30 Jun 2026

 Hallstatt village
 Vltava Cruise
 Golden Roof
 Ingolstadt Design Outlet

FTG10D7NMUCJEFF200424JK

1 Penang - Transit City (MOB)

Assemble at Penang International Airport for departure flight to
Munich.
**Overnight on Board
2 Transit City – Munich (Germany) - Innsbruck (Austria) (MOB/D)

Upon arrival , tour proceed to Innsbruck city orientation tour included
Golden Roof and Maria Theressa platz Streets.
**Overnight at Innsbruck
3 Innsbruck - Hallstatt - Vienna (BD)

After breakfast, tour departs to Vienna via Hallstatt for brief
orientation around Hallstatt Village - one of the most beautiful
places in Austria, is growing in popularity for its fairy-tale-like
village, dramatic landscapes, and numerous attractions.
**Overnight at Vienna
4 Vienna - Budapest (Hungary) (BLD)

City orientation of Vienna included Schonbrunn Palace and enjoy
your free time shopping at Kartner Strasse. Next tour transfer to
Budapest.
**Overnight at Budapest
5 Budapest (Hungary) (BLD)

Today , Budapest city orientation tour to Budapest Fishermen's
Bastion, Matthias Church , Danube River and Heroes's Square .
**Fishermen's Bastion - The Fisherman's Bastion is a terrace in
neo-Gothic and neo-Romanesque style situated on the Buda bank of
the Danube, on the Castle hill in Budapest, around Matthias Church.
**Heroes’ Square - is one of the major squares of Budapest,
Hungary, rich with historic and political connotations.
**Overnight at Budapest
6 Budapest - Brno (Czech Republic) -Prague (BLD)

Today, tour departs to Prague via Brno - It is the second largest city

in the Czech Republic. It has been the central city of Moravia since
1641 and is now the capital of South Moravia. Upon arrival to enjoy
the Vltava Cruise.
**Overnight at Prague
7 Prague (BLD)

Today,city orientation tour to Prague Castle, Cathedral of St Vitus &
Old Town Square.
**Cathedral of St Vitus - This cathedral is an excellent example of
Gothic architecture and is the biggest and most important church of
the country.
**Overnight at Prague
8 Prague - Ingolstadt(Germany) - Munich (BD)

After Breakfast, tour proceed to Ingolstadt Village Designer Outlet for
your own free time shopping. After that transfer back to Munich.
**Overnight at Munich
9 Munich - Transit City (B/MOB)

Today, transfer to airport for return flight home
**Overnight onboard
10Transit City - Penang

Home Sweet Home with lots of sweet memories!



 哈尔施塔特

 伏尔塔瓦河游船

 黄金屋顶

 英戈尔施塔特奥特莱

01 Apr 2025 - 30 Jun 2026 FTG10D7NMUCJEFF200424JK

1 槟城 - 中转城市（机上用餐）

全体团员齐集于槟城国际机场，乘搭豪华客机飞赴慕
尼黑。
**夜宿于机上
2 中转城市 - 慕尼黑 (德国) -因斯布鲁克(奥地利)

（机上用餐/晚餐）
抵达后，团队将送往因斯布鲁克市区观光，黄金屋顶
及玛丽亚特蕾西亚大街。
**夜宿于因斯布鲁克
3 因斯布鲁克- 哈尔施塔特-维也纳（早晚餐）
今天，团队前往维也纳途径哈尔施塔特。游览哈尔施
塔特村庄 - 奥地利最美丽的地方之一，因其童话般的
村庄、壮观的风景和众多的景点。
**夜宿于维也纳
4 维也纳 - 布达佩斯 (匈牙利)（早午晚餐）
今天，维也纳市区观光于美泉宫及自由购物于克恩滕
大街。接着团队将前往布达佩斯。
**夜宿于布达佩斯
5 布达佩斯 (匈牙利)（早午晚餐）

今天，布达佩斯市区观光于布达佩斯渔人堡，马加什
教堂, 多瑙河及英雄广场。
**渔人堡 - 渔人堡是一座新哥特式和新罗马风格的城
堡。坐落在布达多瑙河旁。
**英雄广场 - 是布达佩斯主要广场之一，拥有丰富的
历史和政治内涵。
**夜宿于布达佩斯
6 布达佩斯 - 布尔诺(捷克) - 布拉格（早午晚餐）

今天，团队将出发前往布拉格，途经布尔诺 - 是捷克

的第二大城市，自 1641 年起就成为摩拉维亚的中心
城市，现在也是南摩拉维亚州的首府。抵达后前往伏
尔塔瓦河游船。
**夜宿于布拉格
7 布拉格 （早午晚餐）
今天，前往参观布拉格城堡，圣维特大教堂和圣老城
广场。
**圣维特大教堂 - 这座大教堂是哥特式建筑的典范，
是该国最大和最重要的教堂。
**夜宿于布拉格
8 布拉格 - 英戈尔施塔特(德国) - 慕尼黑 （早晚
餐）
早餐后，团队将前往前往英戈尔施塔特购物村自由购
物。之后返回慕尼黑。
**夜宿于慕尼黑
9 慕尼黑 - 中转城市（早/机上用餐）
今天，送往机场乘搭客机飞返家园。
**夜宿于机上
10 中转城市 - 槟城
抵达美丽的家园


